
Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy  

z dnia 21 marca 2025 r. 

W posiedzeniu wzięli udział radni wg załączonej listy obecności, Wójt Gminy Ryczywół – Roman 

Trzęsimiech, Skarbnik Gminy – Agnieszka Kostyk, Sekretarz Gminy – Ewelina Mulka, Zastępca 

Komendanta Komisariatu Policji w Rogoźnie - podkom. Maciej Kaniewski, pracownicy UG: p. 

Izabela Serwin, p. Marlena Stróżyk, p. Kinga Olech, p. Krystyna Misiurna oraz mieszkanka Gminy  

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie wniosków zaopiniowanych przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

2. Omówienie materiałów na najbliższą sesję. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Szymon Chmielewski powitał wszystkich i otworzył obrady. 

Ad. 1  

podkom. Maciej Kaniewski przedstawił wniosek o dofinansowanie zakupu radiowozu dla 

Komisariatu w Rogoźnie. Poinformował także, że Powiat nie będzie partycypował w kosztach 

zakupu pojazdu.  

Rada wraz z Wójtem podjęła dyskusję na w/w temat. W wyniku przeprowadzonej dyskusji 

ustalono, że należy zorganizować spotkanie z włodarzami Rogoźna i ustalić wspólnie jak ma 

wyglądać partycypacja w kosztach zakupu.  

Ad. 2 

Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Ryczywół na rok 2025.  

Nie zgłoszono pytań.  

Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2025-2029.  

Nie zgłoszono pytań.  

Pracownik UG Kinga Olech przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu 

Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu 

własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego 

na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków – Rogoźno – Wągrowiec”. 

Nie zgłoszono pytań.  



Pracownik UG Marlena Stróżyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 2025 r. 

Radni podjęli dyskusję nad w/w projektem.  

Pracownik UG Krystyna Misiurna przedstawiła wniosek mieszkanki o wykup części gruntu 

gminnego przy ul. Działkowej.  

Mieszkanka przedstawiła i umotywowała swój wniosek. Zapewniła, że jest w stanie ponieść 

wszelki koszty związane z podziałem geodezyjnym działek.  

Rada wraz z Wójtem i Zastępcą Wójta podjęli dyskusję na w/w temat.  

W wyniku przeprowadzonej dyskusji oraz głosowania rada jednogłośnie wyraziła zgodę na 

odsprzedaż części gruntu gminnego (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się).  

Pracownik UG Krystyna Misiurna przedstawiła wniosek Koła Łowieckiego „Bóbr” w sprawie 

wykupu części działki w miejscowości Tłukawy.  

Rada wraz z Wójtem i Zastępcą Wójta podjęli dyskusję na w/w temat.  

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Rada postanowiła, aby zorganizować spotkanie z 

przedstawicielami koła i wyjaśnić na czym konkretnie kwestia odsprzedaży na polegać 

(przetarg).  

Pracownik UG Krystyna Misiurna przedstawiła wniosek mieszkańca Skrzetusza o 

przeprowadzenie podziału działki.  

Pracownik UG Krystyna Misiurna przedstawiła wniosek stowarzyszenia Solideo w sprawie 

wykupu budynku starej przychodni w Ludomach.  

Rada wraz z Wójtem i Zastępcą Wójta podjęli dyskusję na w/w temat.  

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Rada postanowiła zorganizować komisję tematyczną, na 

którą zostaną zaproszeni przedstawiciele stowarzyszenia.  

Przewodniczący Rady przedstawił protokół z posiedzenia komisji konkursowej w sprawie 

Nadania nazwy skwerowi przy ul. Szkolnej w Ryczywole.  

Komisja konkursowa wybrała trzy propozycje: „Leśny Zakątek”, „Leśnych Przyjaciół” oraz 

„Zielona Przystań”.  

Rada w wyniku głosowania zadecydowała o wyborze nazwy „Leśny Zakątek”.  

Przewodniczący Rady poinformował, że pomysłodawca tajże nazwy zostanie zaproszony na 



najbliższą sesję Rady Gminy i zostaną mu wręczone list gratulacyjny i upominek.  

Ad. 3  

Wójt Gminy przedstawił kwestie związane z dofinansowaniem remontu Kościoła 

Ewangelickiego.  

Rada wraz z Wójtem i Zastępcą Wójta podjęli dyskusję na w/w temat.  

Radny Tomasz Jenczyk pytał o szczegóły równania dróg gruntowych Radomiu.  

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Szymon Chmielewski podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Ryczywół.   

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: Adrian Miler 

 


